
Adıyaman’da Vali ile Toplantı 

 
24 Kasım 2016 günü, ikinci toplantımız Adıyaman’da idi. Vali, Belediye Başkanı, Orman 
İşletme Müdürü, 4k çalışmamızla ilgili köylerin muhtarları ve kadınlarla bir araya geldik. Valilik 
makamında yapılan toplantıda 4k çalışmasını anlattık, vali beyin bu çalışmayı desteklemesini 
istedik. 
 
Belediye Başkanı Hüsrev Kutlu, 4k çalışmamızda başından beri yanımızda yer alması 
nedeniyle gene toplantıda idi ve konuya sıkça dahil oldu.  
 
4k; kırsalda kadına kazanç kapısı dediğimiz, Adıyaman’ın merkez köylerinde, baraj 
havzasında dikilmekte olan meyve ağaçlarının, o köylerin kadınlarına dağıtılarak, kadınların 
bu ağaçların meyvelerinden faydalanmasını sağlamak amaçlı yürütülen bir çalışma. 
Hedeflenen nokta, ağaçların meyvelerini toplayıp satarak gelir elde edecek kadınlarla ileride 
kadın kooperatiflerinin kurulması.  
 
Adıyaman’ın yeni valisi Abdullah Erin, daha önce çalışmalarımıza katılmış ve destek vermiş 
bir devlet yetkilisi olarak 4k çalışmasına da sıcak yaklaştı, konuyla ilgileneceğini belirtti.  
 
Önceki yıllarda ağaçlandırma işlerinin tüzel kişilik olarak muhtarlıklara verildiği ve köylü 
vatandaş tarafından yapıldığı, son iki yıldır ise Orman Genel Müdürlüğü tarafından bu işin 
ihaleyle mütahitlere verildiği konuşuldu. Kendilerinin bu işe tekrar dahil edilmesini isteyen 
muhtarlar, bu konuda çözüm istediler. Vali bey konuyla ilgileneceğini belirtti. 
 
Ayrıca toplantıda muhtarlarla temsil edilen bazı köylerin içme suyu sorunu vardı. Barajın kirli 
suyu köyde içme suyu olarak kullanılıyor. Adıyaman’ın kanalizasyonunun baraja veriliyor 
olması, zaten temiz olmayan durgun suyun iki kez kirlendiğinin işareti idi.  
 
Valilik makamında, temsili katılımlarla yapılmış olan bu küçük toplantıda birçok sorun 
konuşulmuş, çözüme dair öneriler üzerinde durulmuştur. Vali beyin ilgili ve çözüme dönük 
yaklaşımı ile amacına ulaşmış bir toplantı gerçekleştirilmiş oldu.  
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